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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A lakáscélú megtakarítókat tervezi-e a kormány a 
jövőben más módon támogatni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány 2018.10.15.-én a Parlament Gazdasági bizottságában bejelentette, hogy megszüntetik a 
lakástakarék pénztárak állami támogatását, majd másnap ezt a kormánypártok meg is szavazták. 
Ezzel megszűnt egy nagyon kedvelt megtakarítási forma, ami a kisebb keresetűek számára is 
elérhető volt. A megszüntetés okára a mai napig nem kaptunk érdemi választ, emellett Varga Mihály
pénzügyminiszter még azt is hozzá tette, hogy ez a hozamvadászok terméke volt. Az egyes 
pénzügyi tárgyú törvények módosításáról szóló javaslat lehetőséget biztosít a lakástakarékok 
számára, hogy állampapírt forgalmazzanak. Ahhoz, hogy elérhessünk egy év alatt 72.000 Ft-t 
kamatnyereséget állampapír befektetéssel, ahhoz 2.400.000 Ft-ra van szükség amit egy évre le kell 
kötni, ha a mostani egy éves magyar állampapír 3%-os kamatával számolunk. 
Összehasonlításképpen a lakástakarékok állami támogatásával ahol havi 20.000 Ft-os 
megtakarítással egy év alatt meg lehetett kapni a 72.000 Ft-t.

A lakástakarék pénztárak állami támogatása óta 5 hónap telt ezért kérném az alábbi kérdésekre 
szíveskedjen válaszolni:

1.A lakáscélú megtakarítókat tervezi-e a kormány a jövőben más módon támogatni?

2.Milyen hatása volt a magyar megtakarításokra a lakástakarék pénztárak állami támogatásának 
megszüntetése?

3.Milyen irányba befolyásolta a kiskeresetűek megtakarítási szokásait ez a kormányzati lépés?

4.Milyen módon segíti a kormány azokat az embereket, akiknek ez egy jó lehetőség volt 
megtakarítani, de nincs lehetőségük igénybe venni a CSOK-ot?



5.Dolgoznak-e hasonló állami támogatás kidolgozásán, mely a költségvetés számára nem 
megterhelő, viszont az embereken jelentősen segíteni tud?

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. március 22. 
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